
Hej Finn 
Tak for din henvendelse. Jeg forstår din bekymring, men nu er der jo ikke lavet en lokalplan endnu og 
AKAFA og forvaltningen/politikerne skal jo forholde sig til Jeres indsigelser i den videre proces, hvilket også 
fremgår af opsamlingen på fordebatten. 
Vi har haft en god dialog med AKAFA, og jeg håber selvfølgelig, at vi kan lave en god løsning for alle 
involverede parter. Jeg vil foreslå, at vi afholder et borgermøde ifm. lokalplanlægningen, så planlægningen 
sker på et oplyst grundlag. 
God weekend! 
Hans Henrik Henriksen 
 


